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PvdD: 
Waarom wordt de optie opengehouden om in het laatste jaar geen evaluatie uit te voeren. Wat is hier 
de reden van en wat zijn volgens convenantpartners argumenten om dat mogelijk niet te doen. 
 
Antwoord: 
De tekst van het convenant is een resultante van inbreng van heel veel verschillende partijen van 

politie en vervoerders tot decentrale overheden. Aangezien over het afgelopen convenant bij de 

partijen grote tevredenheid bestond, is nu bewust de keuze gemaakt de evaluatie niet verplicht te 

stellen. Of een evaluatie daadwerkelijk wordt uitgevoerd wordt in het laatste jaar van de looptijd van 

het convenant besloten op grond van de dan opgedane ervaringen. 

  
PvdA: 
Kunt u toelichten welke cijfers er zijn over toe/afname van het aantal en type incidenten en of er ook 
iets wordt geregistreerd over of de incidenten gekoppeld zijn aan racisme en/of andere vormen van 
discriminatie, bijvoorbeeld tegen LHBTI’s of mensen met een beperking. Aangezien wij als provincie 
werken aan een sociale agenda en ook een Regenboogprovincie zijn, is het goed om te weten waar 
we nu staan en of problemen erger worden, zodat er ook gericht actie kan worden ondernomen. 
 
Antwoord: 
De incidentcijfers worden structureel met u gedeeld middels de jaar- en trendrapportage. Cijfers 

worden geregistreerd conform de ABC-systematiek, zoals vervoerbedrijven en overheden landelijk 

hebben afgesproken (zie voor toelichting: bijlage 2 bij het convenant). De geschetste incidenten vallen 

binnen de categorieën B1a en B1b, maar worden daarbinnen niet afzonderlijk geregistreerd. 

 


